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 بازگشت سعید پورصمیمی به تئاتر
پس از ۱۷ سال

سعید پورصمیمی، بازیگر مطرح و باسابقه 
تئاتر ایران، پس از ۱۷ ســال با ایفای نقش در 
نمایش »آواز قو« به کارگردانی پریزاد سیف، در 

تماشاخانه ایرانشهر به صحنه تئاتر بازمی گردد.
پورصمیمی از بازیگــران مطرح و تاثیرگذار 
تئاتر ایران است که در گروه تئاتر »پاسارگاد« 
فعالیت تاثیرگذاری را به همراه هنرمندانی چون 
پرویز پورحسینی، زنده یاد جمشید مشایخی، 
زنده یــاد پرویز فنــی زاده و زنده یــاد حمید 

سمندریان در عرصه تئاتر ایران داشته است.
او که در زمینه نمایشنامه نویسی و کارگردانی 
تئاتر هم فعــال بوده و آثاری چون »داســتان 
ضحاک« را به صحنه برده است، در نمایش های 
»آندورا« و »دایره گچی قفقازی« زنده یاد حمید 
سمندریان، »ریچارد سوم« و »هنر« زنده یاد 
داود رشیدی، »پژوهشی ژرف و سترگ« آربی 
آوانسیان و همچنین آثار دیگری چون »استثناء 
و قاعده«، »خســیس« و »بــازرس« به ایفای 

نقش پرداخته است.

داد
روی

شــهروند| حدود 8 ماه قبل بود که محمدرضا ساکت در راســتای اجرای قانونی 
بازنشسته ها مجبور به اســتعفا از پست دبیرکلی فدراسیون فوتبال شد. با این که تصور 
می شد این استعفا پایانی بر فعالیت های این مسئول نزدیک به مهدی تاج در فدراسیون 
باشد، اما بعد از کنار رفتن از دبیرکلی دوران جدیدی برای فعالیت های دوچندان ساکت 
در فدراسیون آغاز شد. او در ماه های اخیر نه تنها دایره اختیاراتش در فوتبال ایران کم 
نشده، بلکه اخیرا ورودش به فوتسال و فوتبال ساحلی با اعتراض هایی همراه شده است. 

استعفای انصاری فرد و شمسایی
محمدحســن انصاری فرد که از چندی قبل به  عنوان رئیس کمیته فنی فوتســال و 
فوتبال ساحلی برگزیده شــده بود و اتفاقا بعد از حضور در این پست با استقبال جامعه 
فوتسال هم مواجه شــد، به یک باره تصمیم به اســتعفا گرفت. او دلیل استعفایش را 
این طور بیان می کند: »تاج در جلســه آخر گفت آقای ساکت باید به کمیته فنی بیاید. 
من هم گفتم کمیته ما افراد متخصص هستند و این موضوع برای من حاشیه می شود. 
فردای روز جلسه هم به او در واتس اَپ پیام دادم که به صلاح خودم و مجموعه فوتسال 
نمی دانم که ایشان بیاید، اعضا هم همین نظر را داشتند اما آقای تاج اصرار کرد که من 
گفتم اگر ساکت بیاید، من قطع همکاری می کنم.« درواقع انصاری فرد مشخصا دلیل 
استعفایش را انتصاب ســاکت به  عنوان عضو کمیته فنی فوتسال دانسته است. جالب 
این که بعد از اســتعفای انصاری فرد، نوبت به وحید شمســایی رسید و کاپیتان سابق 
تیم ملی هم در حمایت از رئیس مستعفی کمیته فنی از سمت خود به  عنوان عضو این 

کمیته استعفا کرد.
ساکت مرد همه کاره فدراسیون!

بد نیست به شغل هایی که هم اکنون محمدرضا ســاکت به  عنوان یک بازنشسته در 
فدراسیون فوتبال دارد، نگاهی بیندازیم. 

 محمدرضا ساکت که قبلا ریاست ســازمان تیم های ملی را بر عهده داشت، بعد از 
بازنشستگی دیگر به صورت قانونی نمی توانست در این سمت به کار خود ادامه دهد؛ اما 
به خاطر انتخاب نشدن جانشینی برای او، همچنان به صورت غیررسمی ساکت ریاست 
این ســازمان را بر عهده دارد و روی عملکرد تمام تیم های ملــی نظارت و البته گاهی 

دخالت هم می کند! 
 مرکز ملی فوتبال هم همچنان با ریاست محمدرضا ساکت به کار خود ادامه می دهد. 
این مرکز که آکادمی تیم هــای ملی را در خود جای داده و در مقــر فوتبال ملی ایران 
است، جایی است که ســاکت آن را به صورت مستقیم اداره می کند؛ اگر چه این پست 

هم برای او غیررسمی است. 
 سرپرســتی تیم ملی دیگر پســت مرد نزدیک به رئیس فدراســیون فوتبال است. 
محمدرضا ســاکت که در اواخــر دوره حضور کی روش هم به  عنوان سرپرســت روی 
نیمکت حضور داشت، بعد از استخدام ویلموتس هم این پست را حفظ کرده و به عنوان 

مدیر و سرپرست در تمامی سفرهای تیم ملی فوتبال حضور دارد. 
 عضویت در کمیته فنی فوتســال و فوتبال ساحلی هم که آخرین پست محمدرضا 

ساکت است. این پست البته با اعتراض هایی همراه بود و باعث شد تا بعد از مدت ها توجه 
همه به فعالیت های متعدد ساکت در فدراسیون جلب شود.

 با این که حکمی برای عضویت محمدرضا ساکت در کمیته فنی فوتبال صادر نشده، 
اما گویا این مسئول پرمشغله در این کمیته هم حضور پیدا می کند و در جلسات حضور 
دارد. حتی گفته می شــود اعضای کمیته فنی فوتبال هم به حضور ساکت اعتراضاتی 

داشته اند.
 در حکمی که مهــدی تاج اولین بار بعد از حضور در رأس فدراســیون فوتبال برای 
ساکت صادر کرد، او به  عنوان مشاور عالی رئیس فدراسیون هم انتخاب شده و قطعا هم 

اکنون نیز به  عنوان مشاور اصلی تاج در تمام امور فعالیت می کند!
اعطای پست به اطرافیان

محمدرضا ساکت نه تنها خودش پست های مختلفی در فدراسیون دارد، بلکه معمولا 
برای پســت های دیگر هم از افراد نزدیک به خود استفاده می کند. مهمترین نمونه هم 
پست دبیرکلی فدراسیون است که بعد از رفتن ساکت به ابراهیم شکوری اعطا شده و 
او بیش از 8 ماه است که به عنوان سرپرست در این پست کلیدی حضور دارد! شکوری 
قبل از این به  عنوان معاون ســاکت فعالیت می کرد و گفته می شــود هم اکنون هم با 

رئیس سابق خود هماهنگ است.
واکنش فدراسیون به اعتراض ها

بعد از اعتراض های صورت گرفته نســبت به حضور ساکت در کمیته فنی فوتسال و 
فوتبال ساحلی روابط عمومی فدراســیون فوتبال در چند خط به این موضوع واکنش 
نشان داد: »حضور ساکت در کمیته فنی و توسعه فوتسال و فوتبال ساحلی جهت ایجاد 
هماهنگی، هم افزایی و ایجاد شرایط یکســان در امور اجرایی تیم های ملی فوتسال و 
فوتبال ساحلی با ســایر تیم ها و برای بهره وری از ظرفیت های موجود بوده است که به 

تأیید هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال نیز رسیده است.«

 درباره بازنشسته ای که سمتی در فدراسیون ندارد اما همه کاره مهدی تاج و فوتبال است

چه می شد اگر همه »ساکت« بودند؟!

رازگشایی »شهروند« از یک خبر: چرا  هانیه توسلی به جمع ممنوع التصویرهای تلویزیون پیوست؟

بلک لیست جذاب تر می شود
  »شب های فوتبالی« و »فوتبال برتر«
لیگ نوزدهم را زیر ذره بین می برند

رقابت برای گرفتن جای نود! 

شهروند| بعد از 20 سال لیگ برتر فوتبال ایران در 
شرایطی آغاز می شود که همه مطمئن هستند خبری 
از برنامه  نود نیســت. با این که همه عادت کرده بودند 
دوشنبه شب ها حاشــیه های لیگ برتر را از برنامه نود 
دنبال کنند، امسال  شرایط متفاوت خواهد بود. با این که 
2 برنامه در شبکه های ورزش و سه برای پوشش کامل 
بازی های لیگ روی  آنتن می روند، اما طرفداران برنامه 
نود معتقدند هیچ کس مثل فردوســی پور نمی تواند 
مدیران را به چالش بکشد یا  از پشت پرده های فوتبال 

رونمایی کند.  
در انتظار رونمایی از برنامه میثاقی

محمدحسین میثاقی که بعد از تعطیلی برنامه نود 
هجمه زیــادی را به خاطر اجرای برنامــه فوتبال برتر 
متحمل شــد،  در چند ماه اخیر نشــان داده نمی تواند 
شرایط را برای اجرای یک برنامه مهیج فراهم کند. این 
برنامه که مثل گذشــته با  تهیه کنندگی جواد هاشمی 
هنگام پخــش بازی های لیگ برتر روی آنتن شــبکه 
سه می رود، یک شــب در هفته هم  برای تحلیل فنی 
و داوری بازی ها برنامه جداگانه ای خواهد داشــت. به 
نظر می رسد میثاقی توانسته در ماه های  اخیر ایده های 
خود را برای ســری جدید این برنامــه بقبولاند و حالا 
احتمالا تفاوت هایی نسبت به ســال گذشته در  برنامه 
فوتبال با شروع لیگ نوزدهم شاهد خواهیم بود. البته 
به جز بازی های لیگ برتر، فوتبال برتر بازی های ملی  و 
مسابقات نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا را هم 
روی آنتن می برد، این برنامه قرار است زیرپوستی جای 
نود را بگیرد، اما کیست که نداند هر دوشنبه جای عادل 

چقدر خالی خواهد بود.  
شب های فوتبالی، تنها رقیب  

برنامه دیگری که مثل چند ســال اخیــر به بحث و 
بررسی درباره بازی های لیگ  برتر می پردازد، شب های 
فوتبالی  است. این برنامه مثل سال قبل با اجرای افشین 
عبداللهیان و شهاب قاســمی روی آنتن شبکه ورزش 
می رود. زمان  پخش شب های فوتبال چند دقیقه یا چند 
ساعت بعد از پایان بازی های لیگ برتر در همان روز است. 
این برنامه  که در چند سال گذشته خیلی تلاش می کرد 
تنه به تنه برنامه نود بزند، حالا تنها رقیب  فوتبال برتر در 
صداوسیما به حساب می آید. شاید با پخش نشدن نود 
برخی از مخاطبان برای تماشای کامل  حاشیه های لیگ 
برتر به شبکه ورزش کوچ کنند و بلافاصله بعد از پایان 

بازی های لیگ از همه اخبار و حاشیه ها  مطلع شوند.

هیجان انگیز

چندی پیش خبری مبنی بر پایان همکاری شهاب حسینی با مجموعه »شکرستان« به دلیل همکاری با بهروز 
 وثوقی منتشر شد که واکنش حسینی را به همراه داشت . این بازیگر با انتشار متنی در اینستاگرام دراین باره نوشت:   
»دوستان و هموطنان گرامی سلام و عرض احترام.  علت بعضی از خبرسازی های غیرواقعی و انگیزه های پشت آن 
بر بنده روشن نیست .   در خصوص عدم ادامه همکاری بنده کوچک با مجموعه جذاب، خلاقانه و دیدنی شکرستان 
به تهیه کنندگی  دوست و همکار عزیز و صمیمی آقای مسعود صفوی، صرفا به علت عدم هماهنگی زمانی به دلیل 
شرایط  فشرده  کاری بنده در خارج از ایران اتفاق افتاده که بر خلاف خواست قلبی طرفین رقم خورده، چرا که شخصا  از 
علاقه مندان به این مجموعه هستم . ان شاءالله بعد از اتمام پروژه های کاری در خارج از کشور برای رفع دلتنگی و انجام 

پروژه هایی طبق قرار های  قبلی در ایران همیشه عزیز خواهم بود. ان شاءالله، به شرط بقا. آمین .«

شهاب حسینی: 
پای بهروز وثوقی 
در میان نبود

امیر قلعه نویی: الحمدلله 
ما را همه جا خواسته اند. هر 
روز نامه می آید از فلان جا و 
فلان جــا و فلان جــا، اما 
یکسری مسائل هست که 
نمی دانم چرا آقایان سکوت می کنند؛ واقعیت                                                                                                                                                                                       قضیه 
است. من از آقای حسن زاده یک سوال دارم؛ به بنده 
100 هزار نفر فحش ناموس دادنــد؛ اگر این خوب 
اســت من این را تقدیم می کنم به شما. من آن جا 
خویشتنداری کردم، اداره کردم، اما من را هم جریمه 
و  هم محروم کرد. فیلم آن موجود اســت؛ چرا باید 
بگذارند حکم آن بازی بعد از دو قهرمانی اعلام شود. 
حرف می زنیم، همه جا ما را می خواهند. ما همه جا 
رفته ایم. هر کجا که به ذهن تان بیاورید و آدم نباید 
اســمش را ببرد! همه ما را خواسته اند که چرا حرف 
حق می زنیم. آقای حسن زاده! یک دقیقه خودت و 
خانواده ات را بگذار جای من و خانواده ام. خود آقای 
حسن زاده تشکر کرد، اما بعد می بینیم که جریمه 

می کنند، محروم هم می کنند. این چه قانونی است؟

»ما  نصیریــان:  علی 
همیشه به دنبال این بودیم 
که یک تئاتر ایرانی امروزی و 
زنده ولی براساس مضامین 
سنتی و اجتماعی و تاریخی 
و ادبی خودمان داشته باشیم؛ البته نه به این معنا که از 
لحاظ تکنیک از شناخت تئاتر غرب بی نیاز باشیم، اما 
نباید مرعوب و تسلیم بلاقید و شرط تکنیک های 

غربی شد.«

زمانی که  سعید آذری: 
قرعه کشی شــده چرا باید 
بــازی در بیــرون اصفهان 
برگزار شــود؟ مــا در این 
)فولادشــهر(  اســتادیوم 
مسابقات لیگ قهرمانان آســیا را برگزار کرده ایم و 
دیگر نباید مشکلی وجود داشته باشد. بهتر است 
بهاروند رئیس ســازمان لیگ درآمد هــای ما را از 
تبلیغــات محیطــی پرداخــت کند تــا بتوانیم 
ورزشگاهمان را آماده کنیم. با همین ورزشگاه در 
لیگ قهرمانان میزبانــی کرده ایم و از دوســتان 
خواهش می کنم جلو تر از پیش نماز، نماز نخوانند. 
برای چه باید به شهر دیگری برویم؟ ما در آسیا در 
این ورزشگاه بازی می کنیم و مشکلی نداشته ایم. 
حداکثر کاری که انجام می دهیم این است که اجازه 
دهیم این بازی بدون تماشاگر برگزار شود و بیرون از 
شهر نمی رویم. بهاروند که می دانست وضع این طور 
است، چرا لیگ را قرعه کشی کرد؟ چون در این ده، 

دوازده روز معجزه ای نمی تواند رخ بدهد.

»من  افخمی:  بهــروز 
خیلی اهل پــول زیاد دادن 
برای بازیگر نیستم و در همه 
فیلم های قبلی ام هم این کار 
را نکرده ام. من از این جنس 
سینمای گرانی که با پول های هنگفت اداره می شود، 
بیزارم. ترجیح می دهم فیلم نســازم تــا این که از 
پول های مشکوک و مورددار و اینجور چیزها که این 

روزها مدام حرفش است، استفاده کنم.«

ره
چه

شهروند| درست در روزهایی که حواشــی روی آنتن رفتن 
مســتند قدیس، مهاجرت مزدک میرزایی، ادامه سریال عادل 
و شبکه سه و... صداوســیما را بدل کرده به یکی از جنجالی ترین 
نهادهای فرهنگــی؛ خبرگزاری هــا از ممنوع التصویر بودن یک 
چهره سینمایی دیگر هم نوشتند تا صداوسیما حاشیه ای دیگر 
را تجربه کند.  دیروز مدیر روابط عمومی شرکت سینمایی خانه 
فیلم و پخش کننده »ایده اصلی« اظهار داشــت که صداوسیما 
گفته تیزرهای فیلم سینمایی ایده اصلی با حضور  هانیه توسلی را 
پخش نمی کند. پیام نیکفرد ایــن ادعا را در گفت وگو با ایلنا بیان 
کرد. او بعدتر به »شهروند« گفت که »بعد از آماده شدن تیزرهای 
فیلم ایده اصلی به کارگردانی آزیتا موگویی، ما آن را به صداوسیما 
ارایه کردیم، اما از پخش آن خودداری کردند«. ظاهرا و به گواهی 
شنیده ها از پخش کننده »ایده اصلی«، بخش بازرگانی سازمان 
صداوســیما گفته  که ممنوعیت هایی از سوی حراست سازمان 
صداوسیما برای پخش تصاویر  هانیه توسلی اعلام شده و بنابراین 
باید آن بخش ها را حذف کنند. پیام نیکفرد در این زمینه می گوید: 
»به ما اعلام شــد که باید بخش هایی که  هانیه توســلی در آن 
حضور دارد، حذف شــود و پخش تصویر و صدای او در قالب تیزر 
و برنامه های دیگر ممنوع است.« هانیه توسلی البته تنها چهره ای 
نیست که این روزها با معضل ممنوع التصویری دست وپنجه نرم 
می کند. همین چند روز پیش بود که گفته شد پخش تیزرهای 
فیلم قسم با بازی مهناز افشــار در صداوسیما ممنوع شده است. 
در آن پرونده هم صداوسیما به سازندگان »قسم« اعلام کرده بود 
که باید تصاویر و صدای مهناز افشار را از این تیزرها حذف کنند. 
این ممنوعیت البته منحصر به تیزر فیلم نماند و حتی در نمایش 
مردمی فیلم در مشهد از ارتباط ویدیویی مهناز افشار با تماشاگران 
ممانعت به عمل آمد؛ ماجرایی که عصبانیت محسن تنابنده را در 
پی داشت که یکی از داستان های جنجالی آن روزها را ساخت. خبر 
ممنوع التصویری  هانیه توسلی در شرایطی  به شکل گسترده ای 
منتشر شده و حتی در فضای مجازی هشتگ نام این بازیگر بدل 
به یکی از ترندهای بیست وچهار ساعت اخیر شده است که خود 
 هانیه توســلی از هر اظهار نظری درباره اتفاقی که رخ داده است، 

خودداری می کند؛ صداوسیما هم دلیل یا دلایل ممنوع التصویری  
هانیه توسلی را اعلام نکرده اســت، اما در میان فعالان رسانه ای و 
به خصوص کاربران فضای مجازی گمانه زنی های زیادی در این 

مورد منتشر شده است.
با دلیل یا بی دلیل؟

اما این که چه اتفاق یــا اتفاقاتی باعث برخورد حذفی تلویزیون 
در قبال  هانیه توســلی شده اســت، موضوعی اســت که به جز 
گمانه زنی های رسانه ای دلیل مستدل و رسمی دیگری درباره اش 
ذکر نشده است. در حقیقت در شرایطی  که دلیل ممنوع التصویری 
چند ماه پیش امیرمهدی ژوله –مثلا- »پســت های انتقادی این 
هنرمند درباره صداوســیما، ازجمله به راه انداختن کمپین من و 
سانسورچی« عنوان شده بود، یا گفته شد که دلیل ممنوعیت باران 
کوثری فعالیت های سیاســی این بازیگر در اردوگاه اصلاح طلبان 
بوده و حتی دلیل برخوردهای حذفی با مهناز افشار هم پست ها 
و توییت های انتقادی او اعلام شد، اما معلوم نیست  هانیه توسلی 
چرا زیر تیغ رفته و نام و نشــانش از تلویزیون ایران حذف شــده 
است؟ حضور کمرنگ  هانیه توسلی در فضای مجازی و کم کاری 
او در سال های اخیر در سینما و تلویزیون دلیل ممنوع التصویری 
او را مبهم جلــوه می دهد؛ مگر این که پرونــده گربه خانگی این 
بازیگر دوباره از گوشــه کشــوهای بایگانی بیرون کشیده شده 
باشد که منطقی به نظر نمی رســد! البته در فضای مجازی دلایل 
دیگری برای برخورد حذفی صداوسیما با  هانیه توسلی ذکر شده 
است که یکی از مهمترین آنها –که البته اثبات نشده- پست های 
حمایتی او از نوشــین جعفری، عکاس و خبرنــگار که به تازگی 
بازداشت شده، عنوان شده است. این موضوع که به کرات از سوی 
یکســری از کاربران مورد اشاره قرار گرفته، علاوه بر  هانیه توسلی 
پای سلبریتی های دیگری چون مهناز افشار و سارا بهرامی را نیز به 
این پرونده باز می کند. چنین شایعات و گمانه زنی هایی در شرایطی 
منتشر می شــود که درحال حاضر در پیج شخصی  هانیه توسلی 
پستی در حمایت از نوشین جعفری وجود ندارد و تمام مطالبی که 
می توان در ارتباط با این خبرنگار بازداشت شده در پیج  هانیه توسلی 
دید، بازنشر چند پست اوست، مربوط به روزهایی که هنوز بازداشت 

نشده و در فضای رسمی رسانه ای کشور مشغول فعالیت بود. 
داستان هایی دیگر

در چند ماه اخیر داستان ممنوع التصویری در مورد چهره هایی 
دیگر نیز تکرار شده است.  یکی از مهمترین و معروف ترین پرونده ها 
در این موضوع ماجــرای امیرمهدی ژوله اســت. در آخرین روز 
اردیبهشت  سال جاری رسانه ها اعلام کردند که تلویزیون تیزرهای 
فیلم سینمایی »سامورایی در برلین« را با شرط سانسور صحنه های 
حضور امیرمهدی ژوله پخش کرده است. پیشتر در زمان اکران 
فیلم عرق سرد، این اتفاق برای باران کوثری نیز رخ داده بود و نام و 

تصویرش از تیزرهای فیلم حذف شده بود.
شایعات

اینها تازه داستان های تاییدشده ای است که رسانه ها با اطمینان 
اخبارشان را منتشر کرده اند؛ وگرنه در این مدت چند برابر این اخبار 
تاییدشده، شایعات و گمانه زنی هایی نیز درباره فهرست عریض و 
طویل ممنوع التصویرهای تلویزیون رسانه ای شده است؛ ازجمله 
»ممنوع التصویری پیمان معادی در تلویزیون« که به نقل از خود 
این سینماگر گفته شد؛ یا »ممنوع التصویری لیلا بلوکات« که باز 
به ادعای خود این بازیگر و بر مبنای بیکاری پنج ساله بلوکات در 
تلویزیون  مطرح شد؛ یا »ممنوع التصویری احسان کرمی« که باعث 

شد او اجرای مراسم اختتامیه جشنواره فجر را نیز از دست بدهد.
داستان قدیمی

مشابه این داستان ها را تاکنون درباره چهره های بسیار دیگری 
نیز خوانده ایم؛ از علی ضیا گرفته تا فرزاد جمشــیدی، محمود 
شهریاری، آزاده نامداری، سیدجواد یحیوی، ژیلا صادقی و حسین 
پاکدل؛ از فرزاد حسنی و رضا رشیدپور گرفته تا فاطمه معتمدآریا 
و پگاه آهنگرانی و حتی محمدرضا شهیدی فر. داستان هایی که هر 
کدام در دوره ای نام چهره ممنوع التصویر را بر سر زبان ها انداخت و 
گذشته از مواردی چون سیدمحمد حسینی )که دیدیم کارش به 
کجا کشید( و سیدجواد یحیوی )که عملا از تلویزیون حذف شده( 
در بیشتر مواقع به نفع کسانی تمام شد که تلویزیون خواسته بود با 
حذف نام و تصویرشان آنها را تنبیه کند، اما در عمل باعث اشتهار و 

محبوبیت بیشتر آنها شد.

ون
ریب

ت
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اشیای بزرگ یا سنگین و 
همچنین ظروف شیشه ای ، 

چینی و سایر اشیای شکستنی 
و ظروف حاوی مواد خوراکی 
و شیمیایی  را در قفسه های 

پایین کابینت و کمد قرار دهید.

استراماچونی چگونه در استقلال ماند؟

جیانلوکا دی مارزیو خبرنگار شبکه اسکای اسپورت 
که چند روز پیــش از اختلاف آندره آ اســتراماچونی 
و مســئولان باشگاه اســتقلال پرده برداشــته بود، 
امروز در توییتی جدید به ایــن موضوع پرداخت. این 
خبرنگار در صفحه توییتر خود نوشــت: »صحبت از 
جدایی استراماچونی از اســتقلال آن قدر جدی بود 
که در کمترین زمان ممکن هواداران استقلال به این 
موضوع در مقابل باشگاه اعتراض کردند. حتی کار به 
این جا کشید که فتحی به رسانه های ایرانی گفت که 
او مربی ما می ماند. سرمربی سابق اینتر میلان بشدت 
از بدقولی ها ناراحت اســت. با وجــود اتفاقاتی که رخ 
داده، استراماچونی در اســتقلال ماندگار شده، البته 
این تصمیم تا زمانی اســت که مدیران استقلال روی 

وعده های خود ماندگار باشند.«

خبر


